
1 

 

Komisia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu  

s majetkom 

 
  

Košice: 08.08.2022 

Číslo: 3622/2022/OSM-31144 

Vybavuje: JUDr. Marta Vargová 

email: marta.vargova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 214 

  mobil: 0911 157 404 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 29. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 03. augusta 2022 
 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 

v miestnosti č. 310 (zasadačka na 2. poschodí). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

3. Úprava nájomných a vlastníckych vzťahov so Svetom zdravia, a. s.: 

 

a) Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Svet zdravia, a. s.  

 

b) Spolufinancovanie obstarania projektových dokumentácií v  súvislosti 

s možnosťou uchádzať sa o finančné prostriedky z Plánu  obnovy 

 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým  

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja  

č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a v školských zariadeniach  

 

6 a) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s  organizačnými zložkami Stredná 
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odborná škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, 

Bielocerkevská 29, Košice  

 

6  b) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice 

 

7. Nájom športových zariadení pre GOOD ANGELS s.r.o.  

 

8. Nájom nebytových priestorov pre SISA – sociálna intervencia, sociálne aktivity n.o.  

 

9. Prevod majetku Košického samosprávneho kraja v k. ú. Viničky pre TOKAJ  
GRAND, s.r.o. - zrušenie uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

10. Zámena nehnuteľností medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom Trebišov  

 

11. Finančné usporiadanie investícií medzi Košickým samosprávnym krajom a HOWK 

s.r.o. 

 

12. Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu  

z príspevkov spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného 

ruchu, s. r. o. 

  

13. Prevod vlastníctva pozemku v Margecanoch  

 

14. Uzatvorenie zmlúv o prenájme skladových nebytových priestorov za účelom 

uskladnenia posypovej soli z dôvodu zabezpečenia bezpečného priebehu zimnej 

údržby ciest 2022/23 v Košickom samosprávnom kraji 

 

15. Predĺženie nájmu nehnuteľností pre účely výkonu činností pri správe a údržbe ciest 

II. a III. triedy cestmajsterstva SC KSK, oblasť KROMPACHY 

 

16. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

 

17. II. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 

 

18. Návrhy, podnety a požiadavky 

 

19. Rôzne 

 

 

K bodu č. 1   

 

Otvorenie  

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí a otvoril 29. rokovanie komisie. 

Prítomných členov komisie informoval, že z rokovania komisie sa ospravedlnili 3 členovia  

a z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 18 členov, čo je nadpolovičná väčšina 

a komisia je uznášania schopná. Informoval, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový 

záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice.  

Zároveň oznámil členom komisie, že do návrhu programu rokovania bol zaradený bod č. 3 c) 
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„Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov 

spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o.“ a bod 12  

sa zaraďuje za bod 3. 

Predseda komisie požiadal členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku vrátane 

doplneného bodu a zmeny poradia predložených materiálov. 

 

Uznesenie č. 28/2022 

Komisia schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  18 

Za: 18                                Proti: 0                            Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie skonštatoval, že program 29. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

O plnení uznesení informovala JUDr. Marta Vargová, tajomníčka komisie. 

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 29/2022 

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja týkajúcich sa hospodárenia s majetkom. 

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 18 

Za: 18    Proti: 0                                 Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Úprava nájomných a vlastníckych vzťahov so Svetom zdravia, a. s.: 

 

a) Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Svet zdravia, a. s.  

 O obsahu materiálu informovala JUDr. Jana Béreš Furmanová, MBA zástupkyňa riaditeľa 

Úradu Košického samosprávneho kraja. 

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 30/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať  

a schváliť Zmenu podmienok nájmu pre nájomcu Svet zdravia, a. s. podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:  18 

Za: 18                                      Proti: 0                                Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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b) Spolufinancovanie obstarania projektových dokumentácií v súvislosti s možnosťou 

uchádzať sa o finančné prostriedky z Plánu  obnovy 

 O obsahu materiálu informoval JUDr. Jana Béreš Furmanová, MBA zástupkyňa riaditeľa 

Úradu Košického samosprávneho kraja. 

 

Diskusia:  

Mgr. Jílek požiadal o informáciu ako bola určená suma za vypracovanie projektových 

dokumentácií. 

Reagovala zástupkyňa úradu s vysvetlením, že suma bola predložená spoločnosťou Svet 

zdravia, a.s., ktorá zabezpečila prieskum,  tzn. táto suma je len predpokladaná a v zmysle 

predloženého materiálu je podstatná percentuálna účasť Košického samosprávneho kraja  

na spolufinancovaní projektových dokumentácií. 

Do diskusie sa zapojil predseda komisie s konštatovaním, že v zmysle uvedeného materiálu 

bude zmluvný vzťah medzi Košickým samosprávnym krajom a subjektmi, ktoré obstarajú 

projektovú dokumentáciu. Na základe zmluvného vzťahu sa Košický samosprávny kraj 

zaviaže k percentuálnemu spolufinancovaniu projektových dokumentácií, ktorých sa stane  

vlastníkom. Zároveň doplnil, že výzva vypísaná ministerstvom zdravotníctva je na krátke 

obdobie a pokiaľ by podmienky neboli splnené, nebolo by možné získať finančné prostriedky 

na modernizáciu nemocníc.  

 

Po ukončení diskusie k uvedenému bodu predseda komisie predložil  návrh na uznesenie:  

 

Uznesenie č. 31/2022 

1. Komisia žiada vedenie Košického samosprávneho kraja doplniť predmetný bod 

o právnu analýzu možnosti a formy spolufinancovania obstarania projektových 

dokumentácií  v súvislosti s možnosťou uchádzať sa o finančné prostriedky z Plánu 

obnovy. 

 

2. Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja  prerokovať 

a schváliť spolufinancovanie obstarania projektových dokumentácií v súvislosti 

s  možnosťou uchádzať sa o finančné prostriedky z Plánu obnovy na základe 

doplnených právnych analýz, ktoré budú predložené na zasadnutie 

Zastupiteľstva  Košického samosprávneho kraja.   

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 18 

Za:  18                                     Proti:  0                               Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

c) Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu 

z príspevkov spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného 

ruchu, s. r. o. 

O obsahu materiálu informovala JUDr. Lenka Vargová Jurková, konateľka spoločnosti 

Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

 

Diskusia:  

Ing. Ďurovčík sa opýtal ako ovplyvní kúpa uvedených nehnuteľností, na ktorú sa peňažný 

príspevok poskytuje, majetkovú účasť Košického samosprávneho kraja v spoločnosti 

Nemocnica novej generácie, a.s., tzn., či nedôjde k zníženiu jeho 19 % podielu ako akcionára, 

pretože tieto nehnuteľnosti boli vložené Košickým samosprávnym krajom ako nepeňažný 
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vklad do základného imania spoločnosti. Zároveň požiadal o informáciu k riešeniu 

problematiky pobytu neprispôsobivých obyvateľov na jednom z pozemkov v k. ú. Stráňany 

(Gerbova ulica)  a o vyjadrenie k určeniu člena za Košický samosprávny kraj do pracovnej 

skupiny, ktorá má byť vytvorená spoločne s mestom Michalovce.     

Na otázky reagovala zástupkyňa úradu s vysvetlením, že majetková účasť Košického 

samosprávneho kraja v spoločnosti sa nemení a zostáva zachovaná. K problematike 

existujúcich obydlí na jednom z pozemkov uviedla, že súčasný vlastník už čiastočne 

problematiku rieši, časť odpadu nachádzajúceho sa na uvedenom pozemku  už vyviezol. 

Pokiaľ ide o pracovnú skupinu,  v najbližšej dobe bude za Košický samosprávny kraj určená 

osoba, ktorá bude jej členom. 

V diskusii bolo Ing. Ovčiarkom, vedúcim odboru regionálneho rozvoja stručne prezentované 

aj budúce využitie nehnuteľností.  

V závere diskusie Ing. Ďurovčík navrhol, aby komisiou aj Zastupiteľstvom Košického 

samosprávneho kraja bolo prijaté uznesenie, že 19% podiel Košického samosprávneho kraja 

v spoločnosti zostáva zachovaný.  

Predseda následne predložil návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 32/2022 

1. Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať a 

schváliť Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu 

z príspevkov spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného 

ruchu, s. r. o. podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

2. Komisia žiada, aby na najbližšom rokovaní Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja bolo prijaté uznesenie, že majetkový podiel Košického 

samosprávneho kraja v spoločnosti „Nemocnica novej generácie Michalovce, a. s.“ 

vo výške 19 % zostáva nezmenený.  

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 18  

Za: 18                                     Proti: 0                                Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov 

spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

O obsahu materiálu informovala JUDr. Lenka Vargová Jurková, konateľka spoločnosti Správa 

infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 33/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z 

príspevkov spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, 

s. r. o. podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie č.  6 

Prítomní: 18 

Za:  18                                   Proti:   0                                  Zdržal sa:   0 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

O obsahu materiálu informovala Mgr. Andrea Gajdošová z odboru školstva 

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 34/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. 

 

Hlasovanie č.  7 

Prítomní: 18 

Za: 18                                    Proti:  0                                  Zdržali sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým  

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja  

č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a v školských zariadeniach  

O obsahu materiálu informovala Mgr. Andrea Gajdošová, vedúca referátu technických 

činností a investícií odboru školstva. 

   

Diskusia :  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 35/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho 

kraja č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a v školských zariadeniach. 

  

Hlasovanie č.  8 

Prítomní: 18 

Za: 18                                      Proti: 0                                  Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 7 a) 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s  organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, 

Košice  

O obsahu materiálu informovala Mgr. Andrea Gajdošová, vedúca referátu technických 

činností a investícií odboru školstva. 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 36/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja  

o zriadení Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s  organizačnými zložkami Stredná 

odborná škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 

29, Košice. 

  

Hlasovanie č.  9 

Prítomní: 18 

Za: 18                                     Proti:  0                                Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 b) 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice 

O obsahu materiálu informovala Mgr. Andrea Gajdošová, vedúca referátu technických 

činností a investícií odboru školstva. 

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 37/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

o zriadení Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej 

školy, Bielocerkevská 29, Košice. 

  

Hlasovanie č.  10 

Prítomní: 18 

Za: 18                                      Proti:  0                                Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8 

Nájom športových zariadení pre GOOD ANGELS s.r.o.  

O obsahu materiálu informoval Mgr. Marián Horenský, PhD. z odboru školstva 
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Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 38/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Nájom športových zariadení pre GOOD ANGELS s.r.o podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

  

Hlasovanie č.  11 

Prítomní: 17 

Za:  17                                   Proti: 0                                 Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 

Nájom nebytových priestorov pre SISA – sociálna intervencia, sociálne aktivity n.o.  

O obsahu materiálu informoval JUDr. Ivana Puchallová, PhD., vedúca oddelenia správnej, 

sporovej, personálnej agendy a sťažností odboru školstva. 

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 39/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Nájom nebytových priestorov pre SISA – sociálna intervencia, sociálne 

aktivity n.o. podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

  

Hlasovanie č. 12 

Prítomní: 17 

Za: 17                                   Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 10 

Prevod majetku Košického samosprávneho kraja v k. ú. Viničky pre TOKAJ  
GRAND, s.r.o. - zrušenie uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

O obsahu materiálu  informovala JUDr. Vargová, tajomníčka komisie. 

 

Diskusia:   

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 40/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť zrušenie uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 13  

Prítomní: 17 

Za:  17                                  Proti: 0                                  Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 11 

Zámena nehnuteľností medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom Trebišov  

O obsahu materiálu informovala JUDr. Vargová, tajomníčka komisie.  

 

Diskusia:  

PhDr. Kereštanová podporila uvedenú zámenu nehnuteľností, pretože v súčasnosti Múzeum 

a kultúrne centrum južného Zemplína, ktorého je riaditeľkou, užíva budovu bývalého centra 

voľného času ako sklad a s budovou má táto organizácia rozvojové zámery.  

 

Uznesenie č. 41/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Zámena nehnuteľností medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom 

Trebišov podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

  

Hlasovanie č.  14 

Prítomní: 17 

Za: 17                                    Proti:  0                                   Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 12 

Finančné usporiadanie investícií medzi Košickým samosprávnym krajom a HOWK 

s.r.o. 

O obsahu materiálu informovala JUDr. Vargová, tajomníčka komisie. 

  

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 42/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Finančné usporiadanie investícií medzi Košickým samosprávnym krajom 

a HOWK s.r.o. podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.  15 

Prítomní: 18 

Za: 18                                    Proti: 0                                    Zdržal sa:   0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 13 

Prevod vlastníctva pozemku v Margecanoch 

O obsahu materiálu informovala JUDr. Vargová, tajomníčka komisie.  

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 43/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Prevod vlastníctva pozemku v Margecanoch podľa predloženého návrhu  

na uznesenie. 
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Hlasovanie č.  16 

Prítomní: 17 

Za:  17                                   Proti:  0                                  Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 14 

Uzatvorenie zmlúv o prenájme skladových nebytových priestorov za účelom 

uskladnenia posypovej soli z dôvodu zabezpečenia bezpečného priebehu zimnej údržby 

ciest 2022/23 v Košickom samosprávnom kraji 

O obsahu materiálu informovali Doc. Ing. Anton Trišč PhD.,MBA, riaditeľ Správy ciest KSK 

a Ing. Juraj Gubík zo Správy ciest KSK.   

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili viacerí členovia komisie a hlavný kontrolór s otázkami smerujúcim 

k  cenám soli nakúpenej Správou ciest Košického samosprávneho kraja,  otázkami k výške 

súčasných a minuloročných cien soli na trhu, tzn. k opodstatnenosti nákupu soli Správou ciest 

KSK za účelom vytvorenia zásob. Na otázky reagovali s vysvetlením riaditeľ Správy ciest 

KSK a Ing. Gubík. 

 

Uznesenie č. 44/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Uzatvorenie zmlúv o prenájme skladových nebytových priestorov za účelom 

uskladnenia posypovej soli z dôvodu zabezpečenia bezpečného priebehu zimnej údržby 

ciest 2022/23 v Košickom samosprávnom kraji podľa predloženého návrhu  

na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.  17 

Prítomní: 18 

Za:  18                                  Proti:  0                                   Zdržal sa:   0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 15 

Predĺženie nájmu nehnuteľností pre účely výkonu činností pri správe a údržbe ciest II.  

a III. triedy cestmajsterstva SC KSK, oblasť KROMPACHY 

O obsahu materiálu informovali Doc. Ing. Anton Trišč PhD.,MBA, riaditeľ Správy ciest KSK 

a Ing. Juraj Gubík zo Správy ciest KSK.  

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 45/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Predĺženie nájmu nehnuteľností pre účely výkonu činností pri správe  

a údržbe ciest II. a III. triedy cestmajsterstva SC KSK, oblasť KROMPACHY podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie č.  18 

Prítomní: 18 

Za: 18                                    Proti:  0                                   Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 16 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

O obsahu materiálu informovali Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií  

a Ing. Kvetoslava  Lipovská, vedúca referátu rozpočtu. 

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 46/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať a zobrať 

na vedomie Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022. 

 

Hlasovanie č.  19 

Prítomní: 17 

Za: 17                                     Proti: 0                                    Zdržal sa:   0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 17 

II. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 

O obsahu materiálu informovala Ing. Kvetoslava  Lipovská, vedúca referátu rozpočtu. 

 

Diskusia:  

Ing. Petrik požiadal o informáciu k financovaniu multifunkčného ihriska v Gelnici a predseda 

komisie k prevodu finančných prostriedkov z peňažných fondov, k čomu sa vyjadrila  

Ing. Lipovská. 

 

Uznesenie č. 47/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť II. úpravu rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 podľa 

predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č.  20 

Prítomní: 17 

Za: 17                                    Proti: 0                                    Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 18 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Neboli žiadne návrhy, podnety a požiadavky členov komisie. 
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K bodu č. 19 

Rôzne 

Ing. Ďurovčík poukázal na odporúčanie komisie, ktoré bolo prijaté na rokovaní Komisie 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu s majetkom v súvislosti 

s nájmom pre Greckokatolickú eparchiu Košice, ktoré sa pokúsil predložiť  na zasadnutie 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, čo mu však nebolo umožnené a považuje  

to za porušenie rokovacieho poriadku. Preto požiadal predsedu komisie, aby v budúcnosti,  

ak komisia príjme odporúčacie uznesenie a niektorý člen komisie s týmto uznesením vystúpi, 

aby ako predseda predloženie uznesenia podporil. S predloženou požiadavkou predseda 

komisie súhlasil. 

 

  

Záver 

Predseda komisie Ing. Ján Jakubov konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval prítomným za účasť a rokovanie skončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

            JUDr. Marta Vargová  

              tajomníčka  komisie 

               ............................................ 

Ing. Ján Jakubov 

 predseda komisie    

     
     

 


